

**JAWATANKUASA TABUNG PEMBANGUNAN DAN PERNIAGAAN (TPPK)
CADANGAN PINDAAN ...URAN TABUNG PEMBANGUNAN DAN PELAJARAN KoBPM**

BIL	PERKARA	PERUNTUKAN ASAL	PERUNTUKAN PINDAAN
4	HAK-HAK PELABUR		
	4.1 PELABUR HAK	Pelabur mempunyai hak untuk menarik balik pelaburan pada bila-bila masa. Pelabur mempunyai hak untuk menarik balik pelaburan pada bila-bila masa tertakluk kepada tempoh moratorium yang ditetapkan didalam maklumat pengendalian pelaburan perkara 6.11.3 Tempoh Moratorium Pelaburan yang ditetapkan iaitu:- <i>Tempoh pelaburan dalam APKA dibekukan pengeluarannya selama 3 tahun dan ianya boleh diperbaharui secara automatik selepas 3 tahun dan seterusnya sehingga dimaklumkan oleh PENGUSAHA.</i>	
5	ATURAN SIMPANAN KHAS TPPK		
	5.6. SIMPANAN KHAS TABUNG PEMBANGUNAN DAN PELABURAN	5.6.3. Bayaran minimum RM2,000.00 hendaklah dibayar secara tunai. Setiap tambahan pelaburan adalah tidak kurang daripada RM500.00 pada satu-satu masa.	5.6.3. Bayaran minimum RM2,000.00 hendaklah dibayar secara tunai, ansuran melalui potongan gaji, Arahansamada atau Potongan melalui Yuran Anggota (tertakluk Terma dan Syarat). Setiap tambahan pelaburan adalah tidak kurang daripada RM500.00 pada satu-satu masa.
2	LAMPIRAN - TUGAS DAN TANGGUNGJAWAB		
	2.5 TUGAS DAN TANGGUNGJAWAB JAWATANKUASA TPPK	2.5.4. Jawatankuasa hendaklah mengadakan mesyuarat pada setiap bulan. Kuorum bagi mesyuarat ialah tiga (3) ahli, termasuk pengerusi. Dalam hal keadaan bilangan undi yang sama banyak, usul akan dikira gugur.	2.5.4. Jawatankuasa hendaklah mengadakan mesyuarat sekurang-kurangnya 1 kali dalam tempoh suku tahun. Kuorum bagi mesyuarat ialah tiga (3) ahli, termasuk pengerusi. Dalam hal keadaan bilangan undi yang sama banyak, usul akan dikira gugur.
	2.6. TUGAS DAN TANGGUNGJAWAB JAWATANKUASA KoBPM	2.6. Setiausaha Jawatankuasa TPPK adalah Pengerus Besar KoBPM.	2.6. Setiausaha Jawatankuasa TPPK adalah Pengerus Besar KoBPM ATAU Wakil yang dilantik oleh Pengerus Besar KoBPM.

BIL	PERKARA	PERUNTUKAN ASAL	PERUNTUKAN PINDAAN
6	MAKLUMAT PENGENDALIAN TABUNG PELABURAN		
	6.11.5 PENGELUARAN PELABURAN	Pengeluaran daripada APKA hendaklah dibuat secara memberi notis dalam Borang AR2 kepada PENGUSAHA dan urusan pengeluaran akan diselesaikan dalam tempoh satu bulan selepas notis diterima.	Pengeluaran daripada APKA hendaklah dibuat secara memberi notis dalam Borang AR2 kepada PENGUSAHA dan urusan pengeluarannya akan diselesaikan dalam tempoh satu bulan selepas notis diterima. Kos bagi urusan pengendalian urusan bekeuaan akan dikenakan caj termasuk GST sebanyak RM10.60/transaksi.
	LAMPIRAN - BORANG AR 1		
	LAMPIRAN - BORANG AR 2		

Pindaan ini telah diterima dan dipersetujui oleh anggota-anggota di dalam Mesyuarat Agung Koperasi pada 28 Oktober 2017

Pengerusi

ZAINUL KAMAR BIN MOHD. ZAIN

Anggota Lembaga

AHMAD AZAMUD-DIN BIN AMAN

Anggota Lembaga

MOHD FADZLI BIN MOHD. SAAT